

Besluitenlijst Presidium

Datum	13 juni 2019
Tijdstip	19.00 uur
Locatie	De Markt, gemeentehuis Schagen
Aanwezig	Mevrouw M.J.P. van Kampen – Nouwen (voorzitter), S.M. Lensink (CDA), J.Th. Kröger (JESS), J. van de Beek (VVD), W.P. Rijnders (SP), F.N.J. Jansen (D66), mevrouw H.P. Bredewold (Wens4U), F. Teerink (DS), P.F.J. Vriend (Seniorenpartij), L.A.J. Riteco (GroenLinks), mevrouw E. Zwagerman (griffier), mevrouw M. Teijema (verslaglegging)
Afwezig	mevrouw M.A. Leijen (PvdA)
Extra aanwezig	

1. Opening door de voorzitter

2. Vaststellen agenda

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

3. Mededelingen

Mededelingen griffier:

- De module technische vragen is in gebruik genomen op Notubox. Deze zal komende zomer gevuld worden met alle vragen van 2019.
- Na de zomer zal er een verdiepingscursus Notubox worden aangeboden.
- Uitgelegd wordt dat in Notubox enkele zaken zijn aangepast ivm met de AVG. Raads- en steunfractieleden zullen dit op zich niet merken.
- Het presidium van 10 september a.s. valt gelijktijdig met de kennismaking met Gedeputeerde Staten. Afgesproken wordt om het presidium te verplaatsen naar 9 september.
- Selectiecommissie voor commissie ruimtelijke kwaliteit: Hierin zullen deelnemen de heren Kröger en Lensink en mevrouw Mulder.
- Er zijn aanvragen ontvangen voor beeldvormende vergaderingen over "Schager uitdaging 2020" en "Bollengif".

Mededelingen Rekenkamercommissie:

N.a.v. het overleg van 28 februari jl. is afgesproken dat het onderzoeksplan bij het aanvragen van een offerte voortaan ook aan het presidium te zenden.

4. Besluitenlijst van de vergadering d.d. 30 april 2019

De heer Vriend vraagt of sommige onderwerpen iets uitgebreider in de besluitenlijst opgenomen kunnen worden.

Mevrouw Teijema zegt toe hier op te letten.

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.

5. Openstaande toezeggingen

Geen op- en/of aanmerkingen.

6. Opstellen conceptagenda raad d.d. 25 juni en 27 juni 2019

Raad 25 juni 2019:

- Afgesproken wordt toe te staan dat er ingesproken wordt over de reconstructie Schagerweg (ipv op 27 juni 2019).
- Mevrouw Zwagerman deelt mee dat het amendement van Texel wordt toegevoegd bij het agendapunt "Voorstel tot het vaststellen van een zienswijze op de jaarstukken

2018 en de programmabegroting 2020 van de Veiligheidsregio Noord-Holland Noord".

- Wens4U komt bij de 1^e Tussenrapportage met een motie over een regenboogzebrapad.

Raad 27 juni 2019:

- Mevrouw Bredewold geeft aan wellicht met een amendement te komen bij agendapunt 15 "Maatregelen basisveiligheid openbaar gebied 2019".

7. Evaluatie raadsvergadering 14 mei 2019, oordeelsvormende vergadering 11 juni 2019 en beeldvormende vergaderingen: 6 mei speelautomatenhal, 7 mei toelichting jaarrekening, 20 mei sociaal domein, 12 juni Kadernota/1^{ste} tussenrapportage

Raad 14 mei:

- Vergadering was kort en krachtig.

Oordeelsvormende vergadering 11 juni:

Gesproken wordt over:

- Procedure rondom regenboogzebrapad.
- De mogelijkheid om te kunnen spreken over stukken welke de agendacommissie als hamerstuk bij de raadsvergadering heeft aangemerkt.
- Een plotselinge 3^e termijn bij behandeling van een agendapunt. Dit leverde veel herhalingen op.
- Een portefeuillehouder die een eigen voorstel niet begrijpt.

Beeldvormende vergadering 6 mei speelautomatenhal:

Wordt behandeld bij agendapunt 8 "Speelautomatenhal".

Beeldvormende vergadering 7 mei Jaarrekening:

Toelichting door de heer Meijer was goed. Er is voldoende informatie gegeven.

Beeldvormende vergadering 20 mei Sociaal Domein:

Gesproken wordt over:

- Positieve reacties.
- Goed informatief.

Beeldvormende vergadering 12 juni Kadernota/1^{ste} Tussenrapportage:

Gesproken wordt over:

- Voor de kadernota was niet duidelijk aan welke "knoppen" de raad kan draaien.
- Voor de 1^{ste} Tussenrapportage was een dergelijke avond niet nodig geweest.
- Er is niets nieuws verteld.

8. Speelautomatenhal

Naar aanleiding van de beeldvormende vergadering m.b.t. speelautomatenhallen en het principe-verzoek welke het college heeft ontvangen wordt gesproken over de vervolgactie.

Afgesproken wordt dat de heer Van de Beek, als voorzitter van deze beeldvormende vergadering, tijdens de raadsvergadering van 27 juni a.s. het verzoek bij het college zal neerleggen om het onderwerp speelautomatenhallen in een oordeelsvormende vergadering te behandelen.

9. Instellen Klankbordgroep evaluatie accommodatiebeleid en Klankbordgroep participatie

Klankbordgroep evaluatie accommodatiebeleid:

Mevrouw Bredewold, de heer Jansen, mevrouw Glashouwer, de heer Dignum en mevrouw Van Wijk. Mogelijk sluit nog een steunfractielid van de SP aan.

Deze groep gaat nadenken over wat er precies geëvalueerd moet worden.

Klankbordgroep participatie:

De heer Rijnders, de heer Kröger, de heer Riteco, de heer Teerink, mevrouw Kalff, de heer Van de Beek en de heer Bakker.

10. Rondvraag

De heer Sanders wil weten wat de inventarisatie van de cursusbehoefte onder de fracties heeft opgeleverd.

Mevrouw Zwagerman geeft aan dat hier weinig uit is gekomen. Verder is dit neergelegd bij de nieuwe RRN griffier. Verder wijst ze op de leeromgeving in Notubiz. In het weekbericht zal hierover een en ander verteld worden.

11. Sluiting

Griffier,

De voorzitter,

Mevrouw E. Zwagerman

Mevrouw M.J.P. van Kampen-Nouwen